



CF-9131

双头恤衫袖山缝压烫机 Double-Head Shirt Sleeve Cap Sewing and Press Machine



成丰自动化设备科技有限公司

http://www.cheng-feng.net

CHENG FENG® R !!





技術特點 FEATURES

- ○用於粘合恤衫袖山縫,回轉式結構設計,有效提高工作效率;
- ○采用可編程序控制器(PLC)集中控制,抗幹擾性強,穩定可靠;
- ○采用觸摸屏實現了人機對話,使機器的操作、維護及保養方便簡單;
- ○可準確地調校壓力及溫度,配合不同布種需要;
- ○粘合采用輕壓、脈沖壓、重壓三種方式組合,壓燙效果更加出眾; ○備有三個獨立數控電子溫控表,控制溫度更精準
- ○配有配合高科技合成特料研制的氣袋,防止粘合膠滲漏上布;
- ○配有強勁吸濕泵,提供穩定定位功能;
- ○雙手啟動設計,確保使用安全
- OIt is used for binding the sleeve cap of shirt, and can effective improve the working efficiency due to its rotary
- OIt is controlled with programmable logic controller (PLC) and features high anti-interference performance, stable and reliable running;
- OIt achieves human-machine dialogue with touch screen, and the operation and maintenance of the machine is
- O The pressure and temperature can be accurately adjusted to meet the demands of different clothes;
- OThe binding adopts three combined modes: light press, pulse press and heavy pressure to achieve better pressing effect;
- OIt is equipped with three independent numerical control electronic temperature control meters, which can accurately control the temperature;
- O Combining the air bag made of hi-tech compound material, it can protect the cloth from adhesive;
- OIt provides the stable positioning function with the powerful moisture absorption pump;
- OThe machine is started with both hands to ensure safe use

技術規格 Technical specification

電源電壓 Supply Voltage	220V/50HZ
壓力 Pressure	5kgf/cm²
壓縮空氣壓力 Pressure of Compressed Air	0.6Mpa
功率 Power	3Kw
最高溫度 Highest Temperature	200℃
淨重 Net Weight	520KG
機身尺寸 Dimension	165*155*195cm



成丰自动化设备科技有限公司